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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni 
 
 

Protokół 14/2024 
 
Sesja Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 18 grudnia 2024 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna UMiG 
Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 14:25 tego samego 
dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 
Obecni: 
1. Maciej Dłużniewski 
2. Izabella Górzyńska 
3. Dorota Kłos 
4. Katarzyna Krasuska 
5. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
6. Jan Kurzępa 
7. Artur Maicki 
8. Adam Marciniak 
9. Anna Marecka 
10. Michał Mierzwa 
11. Wojciech Mika 
12. Piotr Obłoza 
13. Wojciech Ołdakowski 
14. Joanna Otręba 
15. Michał Rosa 
16. Piotr Sędziak 
17. Edyta Stolarska 
18. Olga Śmietanowska 
19. Ewa Urbańska 
20. Magdalena Woźniak 
21. Ewelina Wójcik 
22. Katarzyna Wypych 
  
1. Otwarcie sesji 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych otworzyła XIV sesję Rady Miejskiej w Piasecznie.  
 
Na wstępie przedstawiciele Komendy Hufca ZHP w Piasecznie przekazali  na ręce Burmistrza 
Betlejemskie Światło Pokoju. 
Wręczono nagrody zwycięzcom II edycji Konkursu Wiedzy o Odpadach. 
Burmistrz, Wiceburmistrz oraz Przewodnicząca Rady Miejskiej pogratulowali wybitnych osiągnięć 
w tańcu sportowym Wiktorii Wiśniewskiej, zawodniczce Grawitacja Sport Academy. 
 
Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodnicząca stwierdziła kworum. 
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Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 
 
Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie następujących zmian w porządku 
obrad:  
 

1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z 
upływem roku budżetowego 2024 

2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością pod firmą Inwestycje Miejskie Piaseczno 

3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Procedury dotyczącej 
zgłoszeń zewnętrznych o naruszeniach prawa i podejmowania działań następczych 

 4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w 
trybie bezprzetargowym części działki nr 12/57, poł. w Józefosławiu przy ul. Ogrodowej 

5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcia w 
trybie bezprzetargowym działki oznaczonej nr 411/5, obr. Złotokłos położonej przy ul. Szkolnej 

6) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyznaczenia osoby do udziału w 
negocjacjach poprzedzających zawarcie umowy urbanistycznej towarzyszącej zintegrowanemu 
planowi inwestycyjnemu dla części terenu w obrębie ewidencyjnym Pólko PGR – etap I 

7) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 614/XXIII/2016 
Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego 
Szkół w Piasecznie na Centrum Usług Wspólnych w Piasecznie i nadania Statutu 

8) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno do zawarcia porozumień z Gminą Prażmów w sprawie powierzenia części 
zadań w zakresie lokalnego transportu zbiorowego liniami autobusowymi których organizatorem 
transportu jest Gmina Prażmów 

9) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno do zawierania aneksów do Porozumienia Międzygminnego z dnia 31 marca 
2022 roku z Miastem Stołecznym Warszawa dotyczącego wykonywania lokalnego transportu 
zbiorowego łączącego Gminę Piaseczno z Warszawą 

10) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno do zawierania aneksów do porozumienia z Miastem Stołecznym Warszawa z 
dnia 14 sierpnia 2018 r. w sprawie określenia zasad współpracy w zakresie organizacji, 
funkcjonowania i rozliczania Oferty Warszawa+ 
 
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
  
Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z 
upływem roku budżetowego 2024 
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Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wydatków, 
które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 8.3. 
  
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie utworzenia spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością pod firmą Inwestycje Miejskie Piaseczno 
  
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie utworzenia 
spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą Inwestycje Miejskie Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 8.4. 
  
 3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Procedury 
dotyczącej zgłoszeń zewnętrznych o naruszeniach prawa i podejmowania działań następczych 
  
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 
Procedury dotyczącej zgłoszeń zewnętrznych o naruszeniach prawa i podejmowania działań 
następczych 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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NIEOBECNI (1) 
Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 8.5. 
  
 4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w 
trybie bezprzetargowym części działki nr 12/57, poł. w Józefosławiu przy ul. Ogrodowej 
  
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 12/57, poł. w Józefosławiu przy 
ul. Ogrodowej 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 8.22. 
  
5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcia w 
trybie bezprzetargowym działki oznaczonej nr 411/5, obr. Złotokłos położonej przy ul. Szkolnej 
  
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wynajęcia w trybie bezprzetargowym działki oznaczonej nr 411/5, obr. Złotokłos 
położonej przy ul. Szkolnej 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 8.23. 
  
6) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyznaczenia osoby do udziału w 
negocjacjach poprzedzających zawarcie umowy urbanistycznej towarzyszącej zintegrowanemu 
planowi inwestycyjnemu dla części terenu w obrębie ewidencyjnym Pólko PGR – etap I 
  
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie wyznaczenia 
osoby do udziału w negocjacjach poprzedzających zawarcie umowy urbanistycznej towarzyszącej 
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zintegrowanemu planowi inwestycyjnemu dla części terenu w obrębie ewidencyjnym Pólko PGR 
– etap I 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) 
Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 8.28. 
  
7) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 614/XXIII/2016 
Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego 
Szkół w Piasecznie na Centrum Usług Wspólnych w Piasecznie i nadania Statutu 
  
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr 614/XXIII/2016 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie zmiany nazwy Zespołu 
Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Piasecznie na Centrum Usług Wspólnych w Piasecznie 
i nadania Statutu 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) 
Michał Mierzwa 
Wprowadzono w pkt 8.35. 
  
8) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno do zawarcia porozumień z Gminą Prażmów w sprawie powierzenia części 
zadań w zakresie lokalnego transportu zbiorowego liniami autobusowymi których organizatorem 
transportu jest Gmina Prażmów 
  
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie upoważnienia 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia porozumień z Gminą Prażmów w sprawie 
powierzenia części zadań w zakresie lokalnego transportu zbiorowego liniami autobusowymi 
których organizatorem transportu jest Gmina Prażmów 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
Wprowadzono w pkt 8.36. 
  
9) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno do zawierania aneksów do Porozumienia Międzygminnego z dnia 31 marca 
2022 roku z Miastem Stołecznym Warszawa dotyczącego wykonywania lokalnego transportu 
zbiorowego łączącego Gminę Piaseczno z Warszawą 
  
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie upoważnienia 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawierania aneksów do Porozumienia Międzygminnego 
z dnia 31 marca 2022 roku z Miastem Stołecznym Warszawa dotyczącego wykonywania 
lokalnego transportu zbiorowego łączącego Gminę Piaseczno z Warszawą 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Wojciech Ołdakowski 
Wprowadzono w pkt 8.37. 
  
10) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i 
Gminy Piaseczno do zawierania aneksów do porozumienia z Miastem Stołecznym Warszawa z 
dnia 14 sierpnia 2018 r. w sprawie określenia zasad współpracy w zakresie organizacji, 
funkcjonowania i rozliczania Oferty Warszawa+ 
  
Głosowano w sprawie uzupełnienia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie upoważnienia 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawierania aneksów do porozumienia z Miastem 
Stołecznym Warszawa z dnia 14 sierpnia 2018 r. w sprawie określenia zasad współpracy w 
zakresie organizacji, funkcjonowania i rozliczania Oferty Warszawa+ 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
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Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
Wprowadzono w pkt 8.38. 
  
2. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 
  
1) Protokół nr XII z dnia 20.11.2024 r. 
  
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu nr XII z dnia 20.11.2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
Protokół przyjęto. 
 
2) Protokół nr XIII z dnia 4.12.2024 r. 
 
Nie wniesiono uwag do protokołu. 
  
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu nr XIII z dnia 4.12.2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
Protokół przyjęto. 
 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami 
 
Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie między sesjami, w 
którym poinformował o ważnych wydarzeniach w Gminie:  
 

• Burmistrz poinformował o działaniach związanych z dwiema najważniejszymi inwestycjami 
gminnymi: budową basenu oraz budową szkoły w Julianowie.  
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• Trwają przygotowania do podpisywania umów w związku z budową basenu. 

• Gmina dostała dofinansowanie do budowy szkoły w Julianowie. 

• Zakończyła się budowa drogi w Chyliczkach. 

• Trwają prace na ul. Sienkiewicza. 

• Trwają prace na ul. Kuropatwy oraz Ptaków Leśnych. 

• Rozpoczęły się odbiory hali sportowej w Złotokłosie. 

• Burmistrz podkreślił dobrą współpracę z innymi jednostkami, a także z Powiatem 
Piaseczyńskim, gdzie udało się wypracować wspólnie projekt i złożyć wniosek o 
dofinansowanie do dróg rowerowych. 

• Spotkania z ZTM w sprawie m.in. nowego rozkładu jazdy oraz poprawy transportu publicznego 

• Spotkania zarządu Stowarzyszenia Metropolia Warszawa 

• Spotkanie z przedstawicielami ministerstwa i CPK 

• Burmistrz poinformował, że jutro Gmina przejmie bezpośredni zarząd nad budynkiem w Parku 
Miejskim. 

• Spotkanie na Konwencie Wójtów i Burmistrzów Powiatu Piaseczyńskiego w sprawie Planów 
Ogólnych 

• Zakończenie kadencji Młodzieżowej Rady Gminy - pożegnanie starej i powitanie nowej Rady  

• Uczestnictwo w kiermaszach świątecznych  

• Spotkanie Stowarzyszenia Zlewni Rzeki Jeziorki w związku z promocją doliny rzeki Jeziorki -  
Burmistrz wyraził nadzieję, że budowa kompleksu w Żabieńcu oraz działania GOSiR-u 
przyczynią się do promocji doliny rzeki Jeziorki. 

• MGOPS odebrał wyróżnienie w kategorii “Odkrycie” za projekt Klubu Integracji Społecznej 
podczas uroczystej Gali 9 edycji konkursu „Mazowieckiej Marki Ekonomii Społecznej”. 

• 11 uczniów zostało wyróżnionych tytułem Superwolontariuszy w ramach 4 gali wolontariatu 
szkolnego. 

• Burmistrz pogratulował jednostce OSP w Bobrowcu z powodu włączenia do sieci Krajowego 
Systemu Ratownictwa Gaśniczego. 

• Odbyło się uroczyste uhonorowanie par obchodzących 50-lecie pożycia małżeńskiego. 
Imprezy sportowe: 

• Memoriał Wiesława Gawłowskiego w piłce siatkowej 

• 4 turniej piłki nożnej dziewcząt „Dudi” im. Tomasza Dudka 

• Turniej koszykówki zorganizowany przez MUKS Piaseczno 

• Maluchowe Mistrzostwa dla przedszkolaków 

• Finał Grand Prix w tenisie stołowym 

• Spotkania świąteczne 

• Bieżące spotkania z interesantami  

• Udział w posiedzeniach Kierownictwa Gminy oraz współpraca z wydziałami urzędu 

4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych przedstawiła sprawozdanie za okres od 20.11.2024 do 
18.12.2024 r. 
 

• 21.11 – zakończenie kadencji Młodzieżowej Rady Gminy, z radną Olgą Śmietanowską 

• 22.11 – uroczyste uhonorowanie par obchodzących 50-lecie pożycia małżeńskiego 
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• 28.11 – wernisaż wystawy szkiców autorstwa Piotra Kalbarczyka, z wiceprzewodniczącymi 
Magdaleną Woźniak oraz Piotrem Obłozą 

• 01.12 – Kiermasz Świąteczny wsi Józefosław, Wiceprzewodniczący Piotr Obłoza  

• 04.12 – sesja nadzwyczajna 

• 05.12  
➢ Gala Wolontariatu w Szkole Podstawowej nr 1, wraz z Komisją Oświaty 
➢ Spotkanie z przedstawicielem mieszkańców i Wicestarostą Martą Sulimowicz w sprawie 

układu komunikacyjnego ul. Irysów i Astrów, Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  

• 07.12  
➢ Spotkanie świąteczne Aniołów Floriana, radni Izabella Górzyńska oraz Piotr Sędziak 
➢ Kraina Świętego Mikołaja w Szkole Podstawowej nr 5 
➢ Kiermasz Świąteczny w Szkole Podstawowej nr 2, z radną Olgą Śmietanowską 
➢ 11 Cross Mikołajkowy na Górkach Szymona, IV Turniej Piłki Nożnej Dziewcząt „Dudi” im. 

Tomasza Dudka w CEM, Turniej Finałowy Ogólnopolskiej Ligii Koszykówki dla rocznika 
2011/2012 w GOSiR, II Świąteczne Zawody Pływackie o Rogi Rudolfa na pływalni w 
GOSiR – we wszystkich sportowych wydarzeniach udział brał Wiceprzewodniczący Piotr 
Obłoza 

• 08.12  
➢ Kiermasz Świąteczny na Rynku w Piasecznie wraz z odpaleniem lampek na choince, z 

Wiceprzewodniczącym Piotrem Obłozą 
➢ Spotkanie w Przedszkolu nr 8, Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  

• 09.12  
➢ I sesja i wręczenie zaświadczeń o wyborze dla Młodzieżowej Rady Gminy VII kadencji 
➢ Omówienie z wiceburmistrzem planów i założeń budżetowych na rok 2025 dotyczących 

Zalesia Dolnego i okręgu nr 2, Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  

• 11.12 – wraz z Muzeum Piaseczna oraz Miejsko-Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej 
wspólne pieczenie pierników według receptury chyliczkowskiej z 1928 roku 

• Tego samego dnia konsultacje ze starostwem i geodezją powiatową na temat ścieżki 
rowerowej wzdłuż Koralowych Dębów, Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  

• 12.12 – Spotkanie świąteczne ze Związkiem Kombatantów w Piasecznie, z 
Wiceprzewodniczącą Magdaleną Woźniak  

• 13.12  
➢ Zimowa Olimpiada Maluszków w Centrum Edukacyjno-Multimedialnym 
➢ Spotkanie Świąteczne z pracownikami Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w 

Piasecznie 
➢ Posiedzenie gminnej komisji opieki nad zabytkami – wizje lokalne w obiektach, które 

pozyskały gminne dofinansowanie remontu, Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak  

• 14.12 – Kiermasz Świąteczny w Szkole Podstawowej w Złotokłosie, z radną Ewą Urbańską 
oraz Kiermasz Świąteczny w Szkole w Józefosławiu, z radną Katarzyną Krzyszkowską-Sut 

• 15.12 – Spotkanie Świąteczne z mieszkańcami Żabieńca, Prezydium Rady Miejskiej oraz 
radny Adam Marciniak 

• 16.12  
➢ Gminna komisja opieki nad zabytkami – kamienica Sienkiewicza 4, Wiceprzewodnicząca 

Magdalena Woźniak  
➢ Spotkanie wigilijne w Runowie - Wiceprzewodniczący Magdalena Woźniak i Piotr Obłoza 

oraz radna Dorota Kłos 
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• 17.12  
➢ Spotkanie Świąteczne z Piaseczyńską Radą Seniorów, z radną Dorotą Kłos  
➢ Przedstawienie Świąteczne w Szkole Podstawowej nr 1 w Piasecznie 

• Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak bierze udział w cotygodniowych posiedzeniach 
kierownictwa Gminy oraz współpracuje z zespołem historycznym przy Burmistrzu. 

• Prowadzenie na bieżąco spraw organizacyjnych związanych z działalnością Rady Miejskiej, 
cotygodniowe robocze spotkania Prezydium Rady Miejskiej, współpraca z Burmistrzem oraz 
Biurem Rady Miejskiej, spotkania z urzędnikami i mieszkańcami 

 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 
 
Nie zgłoszono wniosków. 
 
6. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2025–2037 
  
 1) Odczytanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno 
na lata 2025–2037 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały. 
 
  2) Odczytanie opinii Komisji Finansów i Inwestycji 
 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił opinię komisji dot. 
uchwalenia budżetu Gminy Piaseczno na rok 2025 oraz uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2025-2037. Po analizie projektu budżetu 2025 oraz WPF 
2025-2037 Komisja Finansów i Inwestycji zaopiniowała oba te dokumenty pozytywnie. 
 
 3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę nr 3.h./348/2024 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 12.12.2024 r.  w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno projekcie uchwały o Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2025–2037. 
 
Uchwała zamieszczona jest w Biuletynie Informacji Publicznej UMiG Piaseczno. 
 
 4) Dyskusja oraz głosowanie wniosków Komisji Finansów i Inwestycji nieprzyjętych przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno 
 
Michał Rosa, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2025–2037.  
 
 5) Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2025–2037 
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Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2025–2037 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Maciej Dłużniewski, Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta. 
 
7. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Piaseczno na rok 2025 
  
 1) Odczytanie projektu uchwały budżetowej Gminy Piaseczno na rok 2025 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała projekt uchwały.  
 
 2) Odczytanie opinii Komisji Finansów i Inwestycji 
 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił opinię w pkt. 6.2.  
 
 3) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska odczytała Uchwałę nr 3.c./350/2024 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 12.12.2024 r. w sprawie: 
- opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno projekcie uchwały budżetowej 
na 2025 rok  
- opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu na 2025 rok. 
 
Uchwała zamieszczona  jest w Biuletynie Informacji Publicznej UMiG Piaseczno 
 
 4) Dyskusja oraz głosowanie wniosków Komisji Finansów i Inwestycji nieprzyjętych przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno 
 
Michał Rosa, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, przedstawił pozytywną opinię 
komisji dla budżetu Gminy Piaseczno na rok 2025.  
Pozytywna opinia Komisji Sportu w obszarze sportowym 
Pozytywna opinia Komisji Oświaty oraz Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa Kulturowego 
dla uchwały w pierwotnej wersji 
 
Głos zabrał radny Jan Kurzępa, który zapytał o zasadność nawiązań Artura Maickiego, 
Przewodniczącego Komisji Finansów i Inwestycji, do lat poprzednich (2018-2022) w jego 
wypowiedzi dotyczącej opinii komisji dot. uchwalenia budżetu Gminy Piaseczno na rok 2025 oraz 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2025-2037. Radny Artur 
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Maicki wyjaśnił, że nie nawiązywał do lat poprzednich, a jedynie odwołał się do otoczenia 
makroekonomicznego, które ma wpływ na budżet Gminy. 
 
 5) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na rok 2025 
  
Głosowano w sprawie: projektu uchwały budżetowej na rok 2025 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Dłużniewski, Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta.  
 
Głos zabrał Burmistrz Daniel Putkiewicz, który podziękował za przyjęcie projektu budżetu oraz 
WPF-u. Podkreślił, że przyszłoroczny budżet zdominowany jest przez dwie duże inwestycje, tj. 
budowę nowego basenu przy ul. Chyliczkowskiej oraz nowej szkoły w Julianowie. Gmina będzie 
też realizować budowę świetlicy sportowej w Żabieńcu, która ma być uzupełnieniem kompleksu 
sportowego w dolinie rzeki Jeziorki. Równolegle prowadzone są inwestycje związane z zabytkami 
(wyposażenie i uruchomienie Poniatówki, Domu Zośki, ostatni etap zagospodarowania parku 
miejskiego). Planowane są także inwestycje w orliki w północnej części gminy oraz w inne obiekty 
związane z przestrzenią publiczną (place zabaw, skwery, zieleń). Burmistrz zaznaczył, że 
realizacja inwestycji wymaga przygotowania ze strony urzędu, stąd powołanie spółki prowadzącej 
nadzór nad inwestycjami. Burmistrz odniósł się także do inwestycji prowadzonych przez spółki 
gminne - PWiK (SUW dla północnej części gminy, kanalizacja Henryków-Urocze, Mieszkowo, 
Antoninów, Kuleszówka), PCU (budowa drugiego źródła ciepła), PUK (hala przeładunkowa). 
Kolejnym wyzwaniem na 2025 rok jest rozwój transportu publicznego. Równolegle do analizy i 
możliwości rozwoju transportu publicznego w zakresie potrzeb bieżących Gmina pracuje nad 
rozwiązaniami na przyszłość, m.in. zapewnieniem finansowania rozwoju transportu publicznego, 
czyli powołaniem formalnie Metropolii Warszawskiej. Burmistrz odniósł się do inwestycji 
drogowych planowanych na 2025 r. Na zakończenie podkreślił, że Gmina będzie się starała 
pozyskiwać fundusze zewnętrzne na planowane inwestycje. 
 
Głos zabrał radny Jan Kurzępa, który przypomniał inwestycję PCU z 2021 roku polegającą na 
modernizacji systemu ciepłownictwa i wyraził zaniepokojenie zmianą koncepcji. Burmistrz Daniel 
Putkiewicz przypomniał, że wyjaśniał ten temat na komisji, udzielił wyjaśnień i zachęcił do 
rozmowy z prezesem PCU. Artur Maicki, przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, 
zapowiedział zaproszenie prezesa PCU na styczniową komisję. 
 
8. Bieżące uchwały 
  
 1) W sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2024-2037 
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Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę – zwiększa się 
dochody o kwotę 204 411,29 zł i wydatki o 162 251,29 zł, zmniejsza się przychody o 42 160 zł, 
kwota długu zostaje dostosowana do zmian, w autopoprawce ujęto też zarządzenia burmistrza 
podjęte od czasu przygotowania projektu.  
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji 
Sportu w zakresie sportowym 
  
Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2024-
2037 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Maciej Dłużniewski, Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta. 
 
 2) W sprawie zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 
grudnia 2023 r. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę. 
 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 15 grudnia 2023 r. - sesja 18.12.2024 r. - po zmianie na dzień 17.12.2024 r. 

        

Dochody       

          

Lp. Dział Rozdział 
Paragr
af 

JR Zwiększenie Zmniejszenie 
Uzasadnienie 

1 852 85295 2180 KB 15,81 zł   

Zwiększa się dochody w 
wysokości 15,81 zł w rozdziale 
85295 w związku ze złożonym 
wnioskiem na miesiąc listopad 
o przyznanie środków na 
wypłatę odbiorcom paliw 
gazowych refundacji podatku 
VAT dla gospodarstw 
domowych oraz kosztów 
obsługi w wysokości 2% 
środków, które gmina 
otrzymuje na podstawie 
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wniosku. Środki na realizację 
zadania pochodzą z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19. 

2 852 85219 2700 KB 91 268,35 zł   

Zwiększa się dochody o kwotę 
91 268,35 zł w rozdziale 85219 
w związku z realizacją umowy 
nr WRPS-IV.946.5.148.2024 o 
przekazanie środków 
finansowych z Funduszu Pracy 
dot. dofinansowania dodatków 
do wynagrodzeń i kosztów 
zatrudnienia asystentów 
rodziny w ramach rządowego 
programu wspierania rodziny 
"Asystent rodziny w 2024 r."  

Razem: 91 284,16 zł 0,00 zł   

        

Wydatki 
bieżące       

          

Lp. Dział Rozdział 
Paragr
af 

JR Zwiększenie Zmniejszenie 
Uzasadnienie 

1 710 71012 4300 GGG   106 160,00 zł 

Zmniejsza się wydatki o kwotę 
106 160 zł w rozdziale 71012 
na zakupach usług 
pozostałych w związku z 
planowanym podpisaniem 
aneksów do umów 
dotyczących przedsięwzięć: 
"Opracowania geodezyjne - 
wydzielenia publicznego 
układu komunikacyjnego" (56 
000 zł) oraz "Opracowania 
geodezyjne do regulacji stanu 
prawnego dróg" (50 160 zł). 

2 600 60004 4300 IT   45 000,00 zł 
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3 900 90015 4270 IT 45 000,00 zł   

Przesuwa się wydatki w kwocie 
45 000 zł z zakupu usług 
pozostałych w rozdziale 60004 
na zakup usług remontowych 
w rozdziale 90015 na potrzeby 
usunięcia awarii oświetlenia 
ulicznego przy ul. Księcia 
Janusza Starego w 
Piasecznie. 

4 921 92116 2480 BPK 59 000,00 zł   

Zwiększa się wydatki o kwotę 
59 000 zł w rozdziale 92116 na 
dotacji podmiotowej z budżetu 
dla Biblioteki Publicznej w 
Piasecznie w związku z 
rozliczeniem wydatków na 
przygotowanie PFU (programu 
funkcjonalno-użytkowego) do 
przetargu. 

5 852 85295 3110 MGOPS 15,51 zł   

Zwiększa się wydatki w 
wysokości 15,81 zł w rozdziale 
85295 w związku ze złożonym 
wnioskiem na miesiąc listopad 
o przyznanie środków na 
wypłatę odbiorcom paliw 
gazowych refundacji podatku 
VAT dla gospodarstw 
domowych oraz kosztów 
obsługi w wysokości 2% 
środków, które gmina 
otrzymuje na podstawie 
wniosku. Środki na realizację 
zadania pochodzą z Funduszu 
Przeciwdziałania COVID-19. 

6 852 85295 4010 MGOPS 0,30 zł   

7 852 85219 4010 MGOPS 91 268,35 zł   

Zwiększa się wydatki o kwotę 
91 268,35 zł w rozdziale 85219 
w związku z realizacją umowy 
nr WRPS-IV.946.5.148.2024 o 
przekazanie środków 
finansowych z Funduszu Pracy 
dot. dofinansowania dodatków 
do wynagrodzeń i kosztów 
zatrudnienia asystentów 
rodziny w ramach rządowego 
programu wspierania rodziny 
"Asystent rodziny w 2024 r." 

Razem: 195 284,16 zł 151 160,00 zł   
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Wydatki 
majątkowe       

          

Lp. Dział Rozdział 
Paragr
af 

JR Zwiększenie Zmniejszenie 
Uzasadnienie 

1 710 71095 6010 ADK 5 000,00 zł   

ZADANIE: Wniesienie 
kapitału zakładowego do 
nowej gminnej spółki z 
ograniczoną 
odpowiedzialnością                                                                                   
UZASADNIENIE: W związku z 
zamiarem utworzenia nowej 
gminnej spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością zasadnym 
staje się zwiększenie środków 
finansowych w kwocie: 
5.000,00 zł w roku 2024 oraz w 
kwocie: 5.000,00 zł  w roku 
2025 na wniesienie kapitału 
zakładowego do tej spółki.  

Razem: 5 000,00 zł 0,00 zł   

 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Polityki Gospodarczej 
 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 1464/LXXVIII/2023 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 15 grudnia 2023 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, 
Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta.  
 
 3) W sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę. 
 

AUTOPOPRAWKA do Uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2024 - sesja 18.12.2024 r.- po zmianie na dzień 17.12.2024 r. 
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Do wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku bieżącego dodaje się pozycje zgodnie 
z tabelą poniżej oraz zmienia się plan finansowy wydatków zgodnie z podaną klasyfikacja 
budżetową:  
        

 

L. 
P
. 

Dział 
Rozdzi
ał      § 

Wyszczególnienie Kwota 
Termin 
realizacji 

Uzasadnienie 
Jednostka 
realizując
a 

 

1 
754 
75495 
6050 

Monitoring na ul. 
Sienkiewicza w 
Piasecznie - sklep 
Biedronka 

36 
164,50 

30.06.202
5 

Ww. środki finansowe 
zaplanowane w budżecie gminy 
na 2024 r. przesuwa się na 
niewygasające  ze względu na 
opóźnienia związane z 
realizacją głównej inwestycji 
dotyczącej przebudowy 
skrzyżowania ul. Kościuszki i 
Sienkiewicza w Piasecznie. 
Realizacja umowy na Monitoring 
na ul. Sienkiewicza w 
Piasecznie - sklep Biedronka 
jest możliwa po zakończeniu 
przebudowy skrzyżowania oraz 
oświetlenia ulicznego.     

SM  

Razem 
36 
164,50       

 

       
 

 

Zmienia się paragraf klasyfikacji budżetowej z 605 na 606, dotyczy zadania "Zakup urządzeń 
zabawowych do Ogrodu Jordanowskiego w Józefosławiu. Budżet Obywatelski" kwota  
129 765,00 zł.  

 

 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Polityki Gospodarczej 
 
Głosowano w sprawie: wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2024 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 4) W sprawie utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą Inwestycje 
Miejskie Piaseczno 
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Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały.  
 
Głos zabrał Burmistrz Daniel Putkiewicz, który wyjaśnił, że u progu rozpoczęcia inwestycji 
kubaturowych zaszła potrzeba powołania operatora zewnętrznego w stosunku do Gminy, 
będącego jednocześnie własną spółką, zarządzającą budową basenu.  
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, wyraził swoje poparcie dla projektu 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: utworzenia spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą 
Inwestycje Miejskie Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta 
Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Jan Kurzępa, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba 
BRAK GŁOSU (1) 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
Uchwała została podjęta. 
 
 5) W sprawie wprowadzenia Procedury dotyczącej zgłoszeń zewnętrznych o naruszeniach 
prawa i podejmowania działań następczych 
 
Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. Wyjaśnił, że projekt uchwały określa, w 
jaki sposób można zgłaszać do Rady Miejskiej przypadki naruszenia prawa. 

Głosowano w sprawie: wprowadzenia Procedury dotyczącej zgłoszeń zewnętrznych o 
naruszeniach prawa i podejmowania działań następczych 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 
Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
 6) W sprawie zmiany Statutu Gminy Piaseczno 
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Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. Wyjaśnił, że w uchwale chodzi o 
dostosowanie zapisów Statutu do praktyki stosowanej w Radzie Miejskiej, a dotychczas nieujętej 
w statucie. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Oświaty 
oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa  
 
Głosowano w sprawie: zmiany Statutu Gminy Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Michał Rosa, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (2) 
Piotr Sędziak, Ewa Urbańska 
Uchwała została podjęta.  
 
 7) W sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet radnych 
Rady Miejskiej w Piasecznie 
 
Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały oraz zgłosił autopoprawkę – paragraf 3 
otrzymuje brzmienie: „Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Mazowieckiego i wchodzi w życie z dniem 01.01.2025 r.”.  
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji Prawa 
i Bezpieczeństwa  
  
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości 
diet radnych Rady Miejskiej w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan 
Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Joanna 
Otręba, Michał Rosa, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Maciej Dłużniewski, Piotr Sędziak 
Uchwała została podjęta.  
 
 8) W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 
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Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, 
Wojciech Mika, Joanna Otręba, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała została podjęta. 
 
 9) W sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w Piasecznie 
 
Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Adam Marciniak, Anna Marecka, Michał Mierzwa, Wojciech 
Mika, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Artur Maicki, Piotr Obłoza, Joanna Otręba, Piotr Sędziak 
Uchwała została podjęta.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Wypych ogłosiła przerwę do godziny 12.45.  
Po wznowieniu obrad radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. Przewodnicząca 
stwierdziła kworum. 
 
 10) W sprawie zmiany składu Komisji Rewizyjnej 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych poinformowała, że do składu komisji zgłosiło się dwoje 
radnych – Ewa Urbańska oraz Wojciech Ołdakowski. Jako pierwsza zgłosiła się Ewa Urbańska, 
dlatego jej kandydatura będzie głosowana jako pierwsza. Radni Ewa Urbańska oraz Wojciech 
Ołdakowski wyrazili zgodę na kandydowanie. Przewodnicząca zapowiedziała, że jeśli pierwsza 
osoba uzyska większość głosów, nie będzie głosowania nad drugą kandydaturą. 
 
Głosowano w sprawie: kandydatury Ewa Urbańska 
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Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Jan Kurzępa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (3) 
Artur Maicki, Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Kandydatura została przyjęta. 
 
Sekretarz Arkadiusz Czapski odczytał projekt uchwały. 
  
Głosowano w sprawie: zmiany składu Komisji Rewizyjnej 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jan Kurzępa, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (3) 
Artur Maicki, Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 11) W sprawie zmiany składu Komisji Statutowej 
 
Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: zmiany składu Komisji Statutowej 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Adam Marciniak, Anna Marecka, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Wojciech Mika 
NIEOBECNI (3) 
Artur Maicki, Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta. 
 
 12) W sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Statutowej 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych ogłosiła 5-minutową przerwę w obradach, prosząc obecnych 
o nieopuszczanie sali. Komisja Statutowa dokonała wyboru przewodniczącego. 
Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Katarzyna Wypych poinformowała, że Komisja Statutowa 
wybrała na przewodniczącego radnego Wojciecha Mikę. 
 
Sekretarz Arkadiusz Czapski odczytał projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: powołania Przewodniczącego Komisji Statutowej 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Adam Marciniak, Anna Marecka, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Michał Rosa, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Wojciech Mika 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (3) 
Artur Maicki, Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta.  
 
 13) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy 
części działki oznaczonej nr 21, obr. 44 położonej przy ul. Mazurskiej w Piasecznie 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami, Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej  
 
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
dzierżawy części działki oznaczonej nr 21, obr. 44 położonej przy ul. Mazurskiej w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
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Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta.  
 
 14) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części nieruchomości 
na rzecz Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Sp. z o.o. na cele związane z 
realizacją zadania publicznego w postaci zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami, Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej  
  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części 
nieruchomości na rzecz Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Sp. z o.o. na 
cele związane z realizacją zadania publicznego w postaci zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
 15) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 2/19, obr. Głosków PGR, gm. Piaseczno, położonej przy ul. Wspólnej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami, Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej  
  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu 
części działki oznaczonej nr 2/19, obr. Głosków PGR, gm. Piaseczno, położonej przy ul. Wspólnej 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
 16) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 39, obr. 78, m. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami, Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej  
  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu 
części działki oznaczonej nr 39, obr. 78, m. Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
 17) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 2/178 
oraz działek nr 2/157, 2/158, 2/159, 2/160, 2/126, 2/127, 2/128, 2/129, 2/134, 2/135, 2/15, 2/120, 
2/1, 2/106, 2/104, 2/105, poł. w obrębie 4 m. Piasecznie przy ul. Puławskiej 44 i Energetycznej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami, Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej  
  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
nr 2/178 oraz działek nr 2/157, 2/158, 2/159, 2/160, 2/126, 2/127, 2/128, 2/129, 2/134, 2/135, 2/15, 
2/120, 2/1, 2/106, 2/104, 2/105, poł. w obrębie 4 m. Piasecznie przy ul. Puławskiej 44 i 
Energetycznej 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
 18) W sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 589/L/98 r. z dnia 25.03.1998 
r. w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych w budynkach komunalnych, zbywanych na 
rzecz najemców 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji 
Polityki Gospodarczej  
  
Głosowano w sprawie: uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 589/L/98 r. z dnia 
25.03.1998 r. w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych w budynkach komunalnych, 
zbywanych na rzecz najemców 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
 19) W sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Piaseczno nr 82/91 z dnia 20.02.1991 r. w 
sprawie sprzedaży lokali i oddania w użytkowanie wieczyste ułamkowej części działki 
przypadającej do tych lokali oraz uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 332/93 z dnia 
16.12.1993 r. w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych w budynkach komunalnych 
wielorodzinnych położonych w Piasecznie, stanowiących własność Gminy Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji 
Polityki Gospodarczej  
  
Głosowano w sprawie: uchylenia uchwały Rady Gminy Piaseczno nr 82/91 z dnia 20.02.1991 r. 
w sprawie sprzedaży lokali i oddania w użytkowanie wieczyste ułamkowej części działki 
przypadającej do tych lokali oraz uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 332/93 z dnia 
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16.12.1993 r. w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych w budynkach komunalnych 
wielorodzinnych położonych w Piasecznie, stanowiących własność Gminy Piaseczno 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
 20) W sprawie nadania nazwy „Małego Rycerza” ulicy położonej w miejscowości Wólka 
Kozodawska 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami, Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa oraz Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa Kulturowego  
  
Głosowano w sprawie: nadania nazwy „Małego Rycerza” ulicy położonej w miejscowości Wólka 
Kozodawska 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Piotr Obłoza 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta.  
 
 21) W sprawie nadania nazwy „Andromedy” ulicy położonej w miejscowości Józefosław 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami, Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa oraz Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa Kulturowego  
  
Głosowano w sprawie: nadania nazwy „Andromedy” ulicy położonej w miejscowości Józefosław 
Wyniki głosowania 
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ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Michał Rosa, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba 
Uchwała została podjęta.  
 
 22) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 12/57, 
poł. w Józefosławiu przy ul. Ogrodowej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami, Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej  
  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki 
nr 12/57, poł. w Józefosławiu przy ul. Ogrodowej 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
 23) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcia w trybie bezprzetargowym działki oznaczonej nr 
411/5, obr. Złotokłos położonej przy ul. Szkolnej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami,  zreferowała 
projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami, Komisji Prawa i 
Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej  
  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcia w trybie bezprzetargowym działki 
oznaczonej nr 411/5, obr. Złotokłos położonej przy ul. Szkolnej 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Edyta Stolarska 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
 24) W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Józefosław – część I – etap I 
 
Anna Pakulińska-Attia zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami 
  
Głosowano w sprawie: uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Józefosław – część I – etap I 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, 
Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, 
Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Maciej Dłużniewski, Jan Kurzępa, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta.  
 
 25) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
Baszkówka – etap I – teren usług publicznych 
 
Anna Pakulińska-Attia zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami 
 
Radny Wojciech Ołdakowski spytał, czy w planie wzięto pod uwagę przebieg linii energetycznej – 
pani naczelnik odpowiedziała, że tak, linia ma być przebudowana, więc uciążliwości nie będzie. 
Wiceburmistrz Robert Widz dodał, że linia ograniczająca nadal jest w planie, jednak z klauzulą, 
że po przebudowie będzie można zagospodarować teren w szerszym zakresie. 
 
Głosowano w sprawie: przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do 
projektu planu, przedstawionych w załączniku nr 2 do uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego wsi Baszkówka – etap I – teren usług publicznych 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga 
Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Dorota Kłos, Jan Kurzępa, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Rozstrzygnięcie zostało przyjęte. 
  
Głosowano w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
Baszkówka – etap I – teren usług publicznych 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Sędziak, 
Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Piotr Obłoza 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jan Kurzępa, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
 26) W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Złotokłos dla terenu 1 UO 
 
Anna Pakulińska-Attia zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Ładu Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami 
  
Głosowano w sprawie: uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Złotokłos dla terenu 1 UO 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
  
 27) W sprawie zmiany uchwały nr 1534/LXXXI/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 
lutego 2024 r. w sprawie przyznania w roku 2024 dla Parafii św. Rocha w Jazgarzewie dotacji 
celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno – remont 
budynku murowanej plebanii z przełomu XIX i XX w. – z zespołu kościoła rzymskokatolickiego 
p.w. Św. Rocha w Jazgarzewie (GEZ 13) 
 
Anna Pakulińska-Attia zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Ochrony Środowiska i 
Dziedzictwa Kulturowego 
  
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 1534/LXXXI/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
28 lutego 2024 r. w sprawie przyznania w roku 2024 dla Parafii św. Rocha w Jazgarzewie dotacji 
celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie Gminy Piaseczno – remont 
budynku murowanej plebanii z przełomu XIX i XX w. – z zespołu kościoła rzymskokatolickiego 
p.w. Św. Rocha w Jazgarzewie (GEZ 13) 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Obłoza 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta.  
 
 28) W sprawie wyznaczenia osoby do udziału w negocjacjach poprzedzających zawarcie 
umowy urbanistycznej towarzyszącej zintegrowanemu planowi inwestycyjnemu dla części terenu 
w obrębie ewidencyjnym Pólko PGR – etap I 
 
Anna Pakulińska-Attia zreferowała projekt uchwały. 
  
Głosowano w sprawie: wyznaczenia osoby do udziału w negocjacjach poprzedzających 
zawarcie umowy urbanistycznej towarzyszącej zintegrowanemu planowi inwestycyjnemu dla 
części terenu w obrębie ewidencyjnym Pólko PGR – etap I 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
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ZA (18) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta.  
 
 29) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym dwóch lokali 
użytkowych o łącznej powierzchni 144,92 m2, usytuowanych w budynku mieszkalnym przy ul. 
Fabrycznej 2 w Piasecznie 
 
Ewa Witkowska, naczelnik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa 
  
Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym dwóch lokali 
użytkowych o łącznej powierzchni 144,92 m2, usytuowanych w budynku mieszkalnym przy ul. 
Fabrycznej 2 w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
 30) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 
uchwałę nr 25.515.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 20 listopada 2024 r. 
 
Sylwia Kalinowska, naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa Kulturowego 
 
Głosowano w sprawie: wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na uchwałę nr 25.515.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 20 
listopada 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
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Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
 31) W sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 
uchwałę nr 25.517.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 20 listopada 2024 r. 
 
Sylwia Kalinowska, naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa Kulturowego 
  
Głosowano w sprawie: wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Warszawie na uchwałę nr 25.517.2024 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 20 
listopada 2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
 32) W sprawie ustanowienia użytku ekologicznego pn. Rzeka Mała położonego w gminie 
Piaseczno w obrębie Chojnów 
 
Sylwia Kalinowska, naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, zreferowała projekt 
uchwały. Poinformowała, że uchwała powstała w związku z wnioskiem złożonym przez 
Nadleśnictwo Chojnów. Zarówno Nadleśnictwo, jak i Wody Polskie odniosły się pozytywnie do 
projektu uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Dziedzictwa Kulturowego 
 
Radna Izabella Górzyńska podziękowała za przygotowanie projektu uchwały oraz rzetelne 
badania przyrodnicze. 
Radny Wojciech Ołdakowski spytał, czy teren przebiega przez działki prywatne, pani naczelnik 
odpowiedziała, że nie. 
Radna Magdalena Woźniak spytała, jak wygląda ochrona rzeki poza gminą Piaseczno. Pani 
naczelnik wyjaśniła, że Nadleśnictwo Chojnów zwróciło się też z prośbą o ustanowienie użytku 
ekologicznego do gminy Góra Kalwaria, rzeka przebiega też przez gminę Konstancin-Jeziorna, 
która jednak raczej nie jest zainteresowana ustanowieniem użytku ekologicznego. 
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Głos zabrała Anna K. (Alarm dla Klimatu), która dodała, że największym zagrożeniem dla rzeki 
Małej jest rozbudowa DK79. Pogratulowała Gminie Piaseczno przygotowania uchwały i 
podziękowała burmistrzowi, pani naczelnik Sylwii Kalinowskiej i jej zespołowi. Przypomniała, że 
formy ochrony to ważne działania punktowe, ale w gminie Piaseczno i w przestrzeni Zielonego 
Pierścienia Warszawy należy dbać o przyrodę holistycznie, a nie tylko punktowo. Zaapelowała, 
aby mieć to na uwadze przy opracowywaniu planów miejscowych oraz innych działaniach. 
Głos zabrał gość Daniel P., który podziękował za przygotowanie projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: ustanowienia użytku ekologicznego pn. Rzeka Mała położonego w 
gminie Piaseczno w obrębie Chojnów 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
 33) W sprawie zmiany Statutu Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Lecznictwa 
Otwartego w Piasecznie 
 
Sekretarz Arkadiusz Czapski zreferował projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i 
Senioralnej 
 
Głosowano w sprawie: zmiany Statutu Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów 
Lecznictwa Otwartego w Piasecznie 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
 34) W sprawie zmiany uchwały nr 169/XII/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 20 listopada 
2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Piaseczno Aktywne 
– Wspólnie Tworzymy Przyszłość” 
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Elżbieta Szymańska (MGOPS) zreferowała projekt uchwały.  
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i 
Senioralnej 
  
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 169/XII/2024 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 20 
listopada 2024 r. w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Piaseczno 
Aktywne – Wspólnie Tworzymy Przyszłość” 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Maciej Dłużniewski, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Jan 
Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa Urbańska, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Izabella Górzyńska, Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta.  
 
 35) W sprawie zmiany uchwały Nr 614/XXIII/2016 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie 
zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Piasecznie na Centrum Usług 
Wspólnych w Piasecznie i nadania Statutu 
 
Krystyna Łęcka (dyrektor Centrum Usług Wspólnych) zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Oświaty  
 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr 614/XXIII/2016 Rady Miejskiej w Piasecznie w 
sprawie zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Piasecznie na Centrum 
Usług Wspólnych w Piasecznie i nadania Statutu 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
 36) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia porozumień z 
Gminą Prażmów w sprawie powierzenia części zadań w zakresie lokalnego transportu 
zbiorowego liniami autobusowymi których organizatorem transportu jest Gmina Prażmów 
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Tomasz Pawlak, naczelnik Wydziału Utrzymania Infrastruktury i Transportu Publicznego, 
zreferował projekt uchwały. 
  
Głosowano w sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia 
porozumień z Gminą Prażmów w sprawie powierzenia części zadań w zakresie lokalnego 
transportu zbiorowego liniami autobusowymi których organizatorem transportu jest Gmina 
Prażmów 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
 37) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawierania aneksów do 
Porozumienia Międzygminnego z dnia 31 marca 2022 roku z Miastem Stołecznym Warszawa 
dotyczącego wykonywania lokalnego transportu zbiorowego łączącego Gminę Piaseczno z 
Warszawą 
 
Tomasz Pawlak, naczelnik Wydziału Utrzymania Infrastruktury i Transportu Publicznego, 
zreferował projekt uchwały. 
  
Głosowano w sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawierania 
aneksów do Porozumienia Międzygminnego z dnia 31 marca 2022 roku z Miastem Stołecznym 
Warszawa dotyczącego wykonywania lokalnego transportu zbiorowego łączącego Gminę 
Piaseczno z Warszawą 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
 38) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawierania aneksów do 
porozumienia z Miastem Stołecznym Warszawa z dnia 14 sierpnia 2018 r. w sprawie określenia 
zasad współpracy w zakresie organizacji, funkcjonowania i rozliczania Oferty Warszawa+ 
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Tomasz Pawlak, naczelnik Wydziału Utrzymania Infrastruktury i Transportu Publicznego, 
zreferował projekt uchwały. 
  
Głosowano w sprawie: upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawierania 
aneksów do porozumienia z Miastem Stołecznym Warszawa z dnia 14 sierpnia 2018 r. w sprawie 
określenia zasad współpracy w zakresie organizacji, funkcjonowania i rozliczania Oferty 
Warszawa+ 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Maciej Dłużniewski, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krasuska, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Jan Kurzępa, Artur Maicki, Adam Marciniak, Anna Marecka, Wojciech Mika, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Edyta Stolarska, Olga Śmietanowska, Ewa 
Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) 
Michał Mierzwa, Joanna Otręba, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
 
9. Wolne wnioski 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że nie wpłynęły uwagi do projektu harmonogramu 
sesji na rok 2025, więc harmonogram pozostaje bez zmian. Przypomniała też radnym o szkoleniu 
zaplanowanym na 9 stycznia. 
 
Radny Wojciech Ołdakowski poprosił o wymianę flagi przy mogile Powstańców Styczniowych w 
Henrykowie-Uroczu. 
 
Przewodnicząca Katarzyna Wypych złożyła obecnym życzenia wesołych świąt i szczęśliwego 
nowego roku.  
 
10. Zamknięcie obrad 
 
O godz. 14:25 Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Wypych zamknęła XIV sesję Rady 
Miejskiej w Piasecznie. 
 
  

           Przewodnicząca 
             Rada Miejska w Piasecznie 

  
 
 
 
 
 
 
Przygotował: Katarzyna Olejnik-Łodyga 


